

Friday, July 24, 2020

Mohamed Alabbar: The Address Hotel moorings is the first golf resort outside the Emirates



Mohamed Al-Abbar, President of Emaar Real Estate Company, thanked Dr. Khaled Al-Anany, Minister of Tourism and Antiquities, for his presence today at the opening of the "Address" hotel, the golf resort moorings - North Coast - Sidi Abdel Rahman.



Alabbar said, The Address Resort, a golf resort mooring, is the first outside the United Arab Emirates. The hotel was opened in 2020 although its date was in 2012, despite the conditions the world is going through due to the Corona virus.

The head of Emaar Real Estate Company stressed the importance of this site for travelers in the Arab region and we participate in the tourist growth in Egypt, saying: "We thank the government for their support, and the size that we see from investments indicates the government's belief in the importance of investment."

Dr. Khaled Al-Anani, Minister of Tourism and Antiquities, just opened to the North Coast, Mohamed Al-Abbar, President of Emaar Real Estate, the "Address" hotel, the golf resort moorings - North Coast - Mr. Abdel Rahman, in the presence of an Egyptian and international media and a group of businessmen and tourism .

The beach of Sidi Abdel Rahman is considered the most magnificent beach in the Mediterranean in this region and the most distinguished and paper. Here stands the distinction of Marassi, which was established to be the first and most prestigious international destination on the northern coast, and is now taking quick steps to become a global tourist destination for entertainment, vacations, yachting tourism and golf. The project will be built on an area of 6.5 million square meters, with a value of 55 billion Egyptian pounds equivalent to 3.5 billion dollars. It is located in Sidi Abdel Rahman, 125 km north coast. The number of units is 8,500 units and by the end of 2020, 3750 units will have been delivered .



Marassi includes 23 communities, the marina extends over an area of 1.16 million square meters, and an area of water parks of up to 16 km. Marassi is characterized by its special nature as a family-friendly society where it believes in the importance of providing targeted activities for all family members that contribute to strengthening family ties, and the marinas contain many It is one of the areas that suit children of all ages to integrate into a fun and joyful environment in a safe environment .

There are moorings in the largest yacht marina in the south of the Mediterranean with a capacity of 236 berths for yachts, in addition to the availability of their maintenance services, and the first international marina on the north coast with the ability to host luxury yachts up to 150 meters in length and includes the marina community an impressive golf course consisting of 18 holes It is designed by world-renowned architect **Peter Harradine**.

محمد العبار: فندق العنوان مراسى بمنتجع الجولف الأول خارج الإمارات

وجه محمد العبار رئيس شركة إعمار العقارية، الشكر للدكتور خالد العناني، وزير السياحة والآثار، على تواجده اليوم في افتتاح فندق "العنوان" مراسى منتجع الجولف -الساحل الشمالي -سيدي عبد الرحمن.

وقال العبار، إن فندق العنوان مراسى منتجع الجولف، هو الأول خارج الامارات العربية المتحدة، تم افتتاح الفندق في 2020 رغم ان موعده كان في 2012، على الرغم من الظروف التي تمر بها العالم بسبب فيروس كورونا.

وأكد رئيس شركة إعمار العقارية، أهمية هذا الموقع بالنسبة للمسافرين في المنطقة العربية ونشارك في النمو السياحي في مصر، قائلاً: "نشكر الحكومة على مساندتهم، والحجم الذي نراه من الاستثمارات يدل على ايمان الحكومة بأهمية الاستثمار"

وافتح منذ قليل الدكتور خالد العناني وزير السياحة والآثار، إلى الساحل الشمالي ، محمد العبار رئيس شركة إعمار العقارية، فندق "العنوان" مراسى منتجع الجولف -الساحل الشمالي -سيدي عبد الرحمن، في حضور اعلامى مصرى ودولى ولفيف من رجال الاعمال والسياحة

ويعتبر شاطئ سيدي عبد الرحمن أروع شواطئ البحر المتوسط في هذه المنطقة وأكثرها تميزاً ورقياً، وهنا يبرز تميز مراسى التي أقيمت لتكون أول وأرقى وجهة عالمية في الساحل الشمالي، وهي الآن تخطو خطوات سريعة لتصبح وجهة سياحية عالمية للترفيه والإجازات، ولسياحة اليخوت، ورياضة الجولف. ويقام المشروع على مساحة 6.5 مليون متر مربع، بقيمة 55 مليار جنيها مصريا ما يعادل 3.5 مليار دولار، ويقع في سيدي عبد الرحمن الكيلو 125 الساحل الشمالي، وعدد الوحدات 8500 وحدة وبانتهاء عام 2020 سيكون قد تم تسليم 3750 وحدة

وتضم مراسى 23 مجتمع، وتمتد المارينا على مساحة 1.16 مليون متر مربع، ومساحة المتنزهات المائية تصل إلى 16 كم، و تتميز مراسى بطابعها الخاص كمجتمع صديق للأسرة حيث تؤمن بأهمية توفير الأنشطة الهادفة لكل أفراد العائلة والتي تساهم في تدعيم الروابط العائلية، وتحتوى مراسى على العديد من المناطق التي تلائم الأطفال بمختلف مراحلهم العمرية ليندمجوا في جو من المرح والبهجة في محيط آمن

وتوجد في مراسى أكبر مارينا لليخوت في جنوب البحر المتوسط بسعة 236 مرسى لليخوت إلى جانب توافر خدمات الصيانة الخاصة بها، وأول مارينا دولية في الساحل الشمالي بقدرة على استضافة اليخوت الفاخرة والتي يصل طولها إلى 150 متر ويضم مجتمع مراسى ملحباً للجولف رائع التصميم يتألف من 18 حفرة وهو من تصميم المهندس المعماري ذو الشهرة العالمية **بيتر هارادين**